

30TH ANNIVERSARY OF METROPOLITAN HILARION'S EPISCOPAL CONSECRATION

Commemorative Book

2014 marks the 30th anniversary of the episcopal consecration of our beloved First Hierarch and Ruling Bishop, His Eminence, Metropolitan HILARION of Eastern America and New York. In honor of this important milestone, a commemorative book is being printed. This full-color album features hundreds of full-color photographs that illustrate His Eminence's life and path of servitude to the Holy Church. You can help us prepare for and celebrate Metropolitan Hilarion's anniversary in conjunction with the 80th anniversary of the Eastern American Diocese (November 14-15, 2014) by purchasing space in the book for a congratulatory message. Message space can be purchased by parishes, organizations, companies, families, or individuals. You can also become an Event Sponsor by giving an affordable donation.



SPONSORSHIP SPACE

This full-color sponsorship space may be used for the purposes of a congratulatory message to Metropolitan Hilarion. We will consult with you concerning the contents and will create a design pleasing to you. High resolution logos or photographs can be included in the message.

Full Page Sponsorship Space.....	\$600
Half Page Sponsorship Space.....	\$350
Quarter Page Sponsorship Space.....	\$200

What we need from each party purchasing sponsorship space:

- 1) Name(s) of parish, business, family, or individual(s) to be mentioned as a sponsor in the space.
- 2) Address, phone number, e-mail, and name of primary contact.
- 3) If the sponsoring entity has a logo (full-color or black & white) to be used in the space, it should be e-mailed in high resolution (300 dpi at desired logo dimensions) to eadwebmaster@gmail.com.
- 4) All other necessary information concerning the desired wording of the message.
- 5) Payment made to "Eastern American Diocese" either by check or credit card. For credit card payments, someone in the diocesan office will call the primary contact for the necessary information to make the charge when we receive the order for sponsorship space.

GOLD & SILVER EVENT SPONSORS

The names of Gold and Silver Sponsors of the 30th Anniversary celebration will be listed in the pages of the full-color commemorative book. These affordable sponsorships will help the Diocese defray the costs of the 30th Anniversary celebration for Met. Hilarion and the 80th Anniversary of the Eastern American Diocese, including the event preparations, travel for visiting dignitaries, and hospitality for pilgrims.

Gold Event Sponsor.....	\$100
Silver Event Sponsor.....	\$50

What we need from each party whose name will be listed as an event sponsor:

- 1) Name(s) of parish, business, family, or individual(s) to be mentioned as a sponsor in the space.
- 2) Address, phone number, e-mail, and name of primary contact.
- 3) Payment made to "Eastern American Diocese" either by check or credit card. For credit card payments, someone in the diocesan office will call the primary contact for the necessary information to make the charge when we receive the order for sponsorship space.

If you would like to donate any amount to the Eastern American Diocese in honor of the 80th anniversary of the Diocese or the 30th anniversary of Metropolitan Hilarion's consecration and prefer to remain anonymous, your name will not be mentioned in the publication.

All sponsors must fill out the attached order form and mail in by September 15, 2014.

30-ЛЕТНИЙ ЮБИЛЕЙ АРХИЕРЕЙСКОЙ ХИРОТОНИИ МИТРОПОЛИТА ИЛАРИОНА

Юбилейная книга

В 2014 году исполняется 30 лет епископской хиротонии Высокопреосвященнейшего Илариона, митрополита Восточно-Американского и Нью-Йоркского, Первоиерарха Русской Зарубежной Церкви и правящего архиерея епархии. В честь этой важной вехи готовится к публикации памятная книга. Это будет полноцветный альбом с сотнями цветных фотографий, иллюстрирующих жизнь Владыки и его путь служения Святой Церкви. Вы можете помочь подготовиться к празднованию юбилея Митрополита Илариона совместно с празднованием 80-летия епархии, купив место в книге, где будет опубликовано ваше поздравление. Место для поздравления могут приобрести приходы, организации, компании, семьи и отдельные люди. Вы также можете стать спонсором этого события, сделав доступное для вас пожертвование.



МЕСТО СПОНСОРА

Подноцветное место вы, как спонсор, можете купить и разместить там свое поздравление Митрополиту Илариону. Мы дадим вам необходимую консультацию относительно содержания и сделаем подходящий дизайн поздравления. В поздравительном сообщении могут быть использованы логотипы и фотографии высокого разрешения.

Цена полной страницы..... 600 долл.

Цена половины страницы..... 350 долл.

Цена четверти страницы..... 200 долл.

Покупая место для поздравления, необходимо предоставить нам следующую информацию:

- 1) Название прихода, предприятия, фамилия семьи, которые являются спонсором купленного места.
- 2) Адрес, номер телефона, адрес эл. почты, имя и основной телефон для связи.
- 3) Если на приобретенном месте спонсор хочет поставить свой логотип (цветной или черно-белый), его необходимо выстать на эл. адрес eadwebmaster@gmail.com в высоком разрешении (300 точек на дюйм при требуемом размере логотипа).
- 4) Всю другую необходимую информацию относительно текстового наполнения поздравления.
- 5) Оплата направляется на "Восточно-Американскую епархию" чеком или кредитной картой. При получении вашего заказа, который вы хотите оплатить кредитной картой, сотрудник епархиальной канцелярии позвонит вам по основному номеру телефона для получения информации, необходимой для совершения платежа.

"ЗОТОТЫЕ" И "СЕРЕБРЯНЫЕ" СПОНСОРЫ СОБЫТИЯ

Имена "золотых" и "серебряных" спонсоров празднования 30-летия архиерейской хиротонии будут упомянуты на страницах полноцветной памятной книги. Такие доступные пожертвования помогут епархии покрыть расходы на празднование юбилея архиерейской хиротонии Митрополита Илариона и 80-летия Восточно-Американской епархии, включая подготовку к событию, расходы на дорожные расходы приглашенных высоких гостей и прием паломников.

"Золотой" спонсор события..... 100 долл.

"Серебряный" спонсор события..... 50 долл.

От спонсоров, имена которых будут упомянуты в книге, нужна следующая информация:

- 1) Название прихода, предприятия, фамилия семьи или частного лица так, как они должны быть указаны в книге.
- 2) Адрес, номер телефона, адрес эл. почты, имя и основной телефон для связи.
- 3) Оплата направляется на "Восточно-Американскую епархию" чеком или кредитной картой. При получении вашего заказа, который вы хотите оплатить кредитной картой, сотрудник епархиальной канцелярии позвонит вам по основному телефону для получения информации, необходимой для совершения платежа.

Если вы хотите сделать пожертвование Восточно-Американской епархии в связи с 80-летием ее основания или на 30-летний юбилей архиерейской хиротонии Митрополита Илариона анонимно, ваше имя в книге указано не будет.

Все спонсоры должны заполнить прилагаемую форму заказа и выслать ее до 15 сентября 2014 г.

**30TH ANNIVERSARY OF METROPOLITAN HILARION'S EPISCOPAL CONSECRATION
 COMMEMORATIVE BOOK – SPONSORSHIP ORDER FORM**

Please complete the following form as it applies to your sponsorship:

Select desired sponsorship package below:

	Full Page Sponsorship Space – \$600
	Half Page Sponsorship Space – \$350
	Quarter Page Sponsorship Space – \$200
	Gold Event Sponsorship – \$100
	Silver Event Sponsorship – \$50

Orders and payments should be submitted to:
 Eastern American Diocese
 55 East Third Street · Howell, NJ 07731

 For Questions & Credit Card Payments call
 Rdr. Peter Lukianov at (732) 682-6914
DEADLINE FOR SUBMISSIONS:
SEPTEMBER 15, 2014

Name(s) of parish, business, organization, or individual(s) to be mentioned as a sponsor in the space:

_____ I would like to remain anonymous

Address, phone number, e-mail, and name of primary contact:

Contact Name: _____

Contact phone: _____ Contact E-mail: _____

Address: _____

Please check boxes that apply to the content of your sponsorship space:

- Advertisement Memorial (in honor of the reposed) Congratulatory Message

Draft of message to be designed into the Sponsorship space:

*If your parish or business has a pre-designed logo, please send a high-resolution file
 (300 dpi at the desired logo dimensions) to eadwebmaster@gmail.com.*

**К 30-ЛЕТИЮ АРХИЕРЕЙСКОЙ ХИТОРОНИИ МИТРОПОЛИТА ИЛАРИОНА
ПАМЯТНАЯ КНИГА – ФОРМА СПОНСОРСКОГО ЗАКАЗА**

Заполните следующую форму и укажите вид вашей спонсорской поддержки.

Выберите желаемый спонсорский пакет (см. ниже)

	Размер спонсорской площади – 1 страница – \$600
	Размер спонсорской площади – ½ страницы – \$300
	Размер спонсорской площади – ¼ страницы – \$200
	«Золотой» спонсор юбилея – \$100
	«Серебряный» спонсор юбилея – \$50

Заказы и платежи направляйте на адрес епархии:
Eastern American Diocese
55 East Third Street · Howell, NJ 07731

По всем имеющимся у вас вопросам и по вопросу оплаты кредитной картой звоните
чт. Петру Лукьянову по тел. (732) 682 6914
ПОСЛЕДНИЙ СРОК ПОДАЧИ ЗАЯВОК
15 СЕНТЯБРЯ 2014 г.

Название(я) прихода(ов), предприятия, организации или имя и фамилия как они должны быть указаны в книге:

_____ Хотел бы остаться анонимным спонсором

Адрес, номер телефона, эл. почта, основное имя для связи:

Имя для связи: _____

Имя для связи: _____ Эл. почта для связи: _____

Адрес: _____

Отметьте то, что относится к вашей спонсорской помощи:

Реклама Поминование (как память о почившем) Поздравление

Напишите сообщение, которое вы хотите разместить на вашей спонсорской площади:

Если ваш приход или предприятие имеют разработанный логотип, вышлите файл в высоком разрешении (300 точек на дюйм при требуемом размере логотипа) на адрес eadwebmaster@gmail.com.